
ZÁPISNICA 

Z verejného zasadnutia Obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo dňa 23.06.2015 

V Pavčinej Lehote 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Neprítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program:  

1. Zahájenie 

2. Prejednanie záverečného účtu obce Pavčina Lehota a rozpočtového hospodárenia za rok 
2014 

3. Prejednanie členstva obce Pavčina Lehota v združení KLASTER Liptov a Oblastnej organizácie 
cestovného ruchu Región Liptov 

4. Rôzne 

5. Uznesenie 

6. Záver 

 

Rokovanie: 

K bodu 1/ 

Zasadnutie otvoril a viedol starosta obce Miroslav Ščasný. 

Privítal prítomných a skonštatoval, že zastupiteľstvo je uznášania schopné. Prečítal návrh programu 
podľa pozvánky a k tomuto programu nemal nikto z prítomných poslancov pripomienky a program 
odsúhlasili. 

Písaním zápisnice bola poverená Mgr. Radka Kureková. 

K bodu 2/ 

Starosta vyzval hlavného kontrolóra, aby pripomienkoval predložený záverečný účet za rok 2014. 

Hlavný kontrolór – spokojnosť s príjmami obce 

- Vysoké administratívne poplatky 

- Naplnený príjem z ubytovania 

- Splnené poplatky na daň zo psov 

- Výdavky boli rozplánované dobre, tak sa aj plnili 

- Doporučuje prebytok previesť do kapitálového fondu 

- Žiadal vysvetlenie od starosty ohľadne jednej zaplatenej FA za dovoz 
posypového materiálu zo dňa 14.02.2014 



- Odporučil  Záverečný účet v takejto podobe odsúhlasiť 

Mgr. S.Tomáňová – dotaz na výšku zostávajúcej sumy úveru, ktorý bol použitý na rekonštrukciu 
komunikácií 

Mgr. R. Kureková – pýtala vysvetlenie na urobené rozpočtové zmeny 

- Od hlavného kontrolóra si vyžiadala plán kontrolnej činnosti – doklad, ktorý mal 
zastupiteľstvu predložiť po nástupu do funkcie 

Ing. D. Klepáč – plán predloží na ďalšom zasadnutí obecného zastupiteľstva 

K bodu 3/ 

Starosta objasnil prítomným – členské poplatky sa vyrátavali podľa výšky vybratej dane z ubytovania 
/veľká nespokojnosť, peniaze sa nevracali v žiadnej podobe späť/ 

- Zrušenie členstva v KLASTERi bude stáť 1700 € 

- Vstupný poplatok do OCR pre tento rok by bol 2500 €/ iba polovica/ 

- Členovia OCR majú vytvorené vlastné účty, na ktoré si zbierajú peniaze 
z členského poplatku a neskôr môžu financie čerpať vo výške 75% na určité 
aktivity spojené s cestovným ruchom / údržba zelene, športové aktivity.../ 

Ing. M. Hajkovský – obhajuje vstup do OCR, v dnešnej dobe nutnosť byť aktívny v takejto organizácii,  

- Možnosť čerpania financií – odporučil na preštudovanie zákon o financovaní 
turizmu 

Mgr. R. Kureková – upozornila na vysokú administratívnu záťaž pri spätnom čerpaní financií z OCR, 

- Upozornila, že za peniaze z členského poplatku si je obec schopná sama pokryť 
navrhované aktivity 

- Upozornila, že ide o vysokú položku z obecného rozpočtu, ktorá sa týka 
v podstate iba ubytovateľov 

- Upozornila, že KLASTER musí byť povinne funkčný, nakoľko financie na svoju 
prevádzku čerpali z eurofondov 

- Vstup nepodporí, nakoľko nepovažuje toto združenie za seriózne 

Starosta – všetku administratívu ohľadne čerpania fin. prostriedkov vraj bude mať na starosti OCR 

M. Benická – stotožňuje sa s myšlienkou vstupu do OCR, je to potrebné 

P. Okoličány – podporuje vstup do OCR 

Mgr. S. Tomáňová – podporuje vstup do OCR 

Zastupiteľstvo odsúhlasilo vystúpenie z KLASTERa a schválilo vstup do OCR regiónu Liptov za daných 
podmienok. 

K bodu 4/ 

Ad 1) Starosta informoval o svojom rozhodnutí zlikvidovať kompostovisko, nakoľko doň občania 
ukladali odpad, ktorý na takúto separáciu nepatrí./konáre, plasty, batérie, domový odpad, kovový 
odpad.../ 



- Podľa jeho slov – už dopredu avizoval, že v prípade, že sa situácia nezlepší, 
kompostovisko zruší a ohlásil to verejne rozhlasom 

Mgr. Tomáňová – obyvatelia obce sú z tohto rozhodnutia pobúrení, kompostovisko si prajú obnoviť 

P. Benická – dopyt – ako je povinnosť obcí ohľadne zberných dvorov 

Starosta – bol nútený komp.zlikvidovať, lebo sa nachádzal na súkromnom pozemku a na jeho 
vybudovanie nemala obec povolenie 

- Starosta má pripravený nejaký priestor, kde by sa dalo uvažovať o opätovnom 
vybudovaní 

Ing. Hajkovský – bude nutná organizácia, možnosť bezp.kamier sa vylučuje – protizákonné  

Mgr. R. Kureková – nutnosť oplotenia a uzamknutia a organizačné zabezpečenie ďalšou osobou 

Ing. Hajkovský – ľudia urobia neporiadok aj mimo, bez ohľadu na zabezpečenie 

Ad 2) starosta – informácia – OÚ  oslovila firma, ktorá vypracováva projekty na vybudovanie a 
odfinancovanie poľných a lesných protipožiarnych ciest. 

- Podmienka – VK na projektanta, VK na dodávateľa, mať ukončené sceľovanie 
pozemkov 

- 100% dotácia 

- Ale  - hodnota vypracovania projektovej dokumentácie 25000 – 40000 € 

- Toto si obec momentálne nemôže dovoliť vzhľadom na stanovené priority 
financovania 

Ad 3) starosta – ohlásil sa p. Cerulík a vyzval OÚ a zastupiteľstvo k rýchlejšiemu postupu vo veci 
konania Doplnku č.4 k ÚP obce PL 

Ing. Hajkovský – aké majú požiadavky aj ostatní majitelia pozemkov, ktorých sa to týka 

Starosta – áno, sú takí majitelia pozemkov a tí budú v prípade ďalšieho konania oslovení 

Ad 4) Mgr. S. Tomáňová – reaguje na článok v Hlásniku Jún 2015 od starostu – autobusovú zastávku 
neničia iba mladí, ale aj staršia generácia – zostáva po nich veľké množstvo nedopalkov z cigariet 

- Vyjadrila rozhorčenie na článok v Hlásniku Jún 2015 ohľadne údajne spisovanej 
petície na odvolanie starostu, mala pocit, ako keby boli obviňovaní všetci 
poslanci zo strany starostu  a to ju uráža 

- Všetci poslanci sa vyjadrili, že s touto aktivitou nemajú nič spoločné 

Ad 5) Ing. D. Klepáč – vrátil sa k článku v Hlásniku Jún 2015, ktorý on napísal a vyjadril poľutovanie 
nad situáciou v TJ Kras 

- Oboznámil prítomných s problémom financovania činnosti klubu a súťaží 

- Upozornil na nedisciplinovanosť hráčov pri účasti na zápasoch 

- S postupom do vyššej súťaže stúpli aj náklady na činnosť 

- Každá obec prispieva na činnosť futbalového klubu 



- Vyčíslil min. náklady potrebné na chod klubu, ktoré by požadoval od obce – 
okolo 550 € 

- Potrebuje odoslať prihlášku do súťaže, ale musí mať zabezpečené financovanie 
na hráčsku sezónu a prísľub min. 15 hráčov, aby mohol urobiť súpisku na zápasy 

Mgr. R. Kureková – ohradila sa voči takejto požiadavke, nakoľko starosta v Hlásniku Jún 2015 
rozposlal občanom PL návratku, v ktorej sa majú vyjadriť či súhlasia s tým, aby si STK kompletne 
financovala náklady spojené s trénovaním a účasťou v súťažných zápasoch počas zimnej sezóny 

- Odporučila hráčom TJ Kras, aby si odfinancovali súťaž a prípravu z vlastných 
prostriedkov, aby boli viacej motivovaný k účasti na tréningoch a samotných 
zápasoch 

- Je ochotná tolerovať platbu za nájom ihriska a kosenie a údržbu, nakoľko takýto 
priestor je pre život obce potrebný 

Starosta – upozornil na minulé obdobie – ak futbalisti niečo vykonali pre obec, dostali peniaze na 
činnosť 

- Vyjadril sa pre spravodlivé rozdelenie financií 

Ing. M. Hajkovský – nutné porovnať obe strany  - STK a TJ Kras 

M. Benická – mali predkladať doklady na preúčtovanie 

                     - navrhla prideliť každej skupine po 600 € 

Starosta  - s čiastkou súhlasil 

Poslanci toto odsúhlasili a prijali o tomto rozhodnutí uznesenie. 

Ad 6) Ing. M. Hajkovský – otázka na starostu, ako stojíme s Výzvami a činnosťami okolo plánovaných 
Výziev 

Starosta – nepokročilo sa, touto otázkou sa bude zastupiteľstvo zaoberať na ďalšom zasadnutí – 
06.07.2015 o 18,30 hod. 

K bodu 5/ 

Mgr. Kureková prečítala uznesenie a to sa aj schválilo. 

K bodu 6/ 

Starosta zasadnutie zastupiteľstva ukončil. 

 

 

V Pavčinej Lehote, 23.06.2015 

Zapísala:   Mgr.  Radka  Kureková    ............................................................. 

        ............................................................ 

              Miroslav Ščasný  -  starosta obce Pavčina Lehota 

 



 

 

 

 

 

 

 

     

 

 


